2025 瑞士視覺藝術分級考試 ---報名流程

是次考試由SMS Schweizer Malschule 及香港考試及評核局(HKEAA)舉辦,更多詳情可參考:

www.svaexams.org 及香港考評局網站參考

網上報名

報考者請到考試網站 www.svaexams.org 報名



報名期 2025年9月1日至 9月30日

親身報名

報考者請帶同考生身分證證明文件副本,考試費用及填妥的考試表格,於辦公時間內(星期一至六 11:00-20:00),前往「油麻地彌敦道五四五號安利大廈三樓」報名。

考試表格可於 www.svaexams.org下載

報名期 2025年9月15日至 9月30日

郵寄報名

報考者請將考生身分證證明 文件副本及填妥的考試表格 ,報考費則需以支票形式繳 交(支票抬頭:香港教學資源中心),寄往油麻地彌敦 道五四五號安利大廈三樓報 名。

考試表格可於 www.svaexams.org下載

報名期 2025年9月1日至 09月30日

考試由繪畫評核、筆 試評核及作品集三個 部分組成,

所有考生成功報考後 ,均有一個考試網站 的帳戶;

考生需於11月1日至 11月30日期間,於 考試網站上載作品集 部分,更多詳情可參 考考試網站。

作品集遞交

Elementary I 作品上載數量

3

3

Intermediate I 作品上載數量

5

Advanced I 作品上載數量

8

Premier 作品上載數量

8

Elementary II Intermediate II 作品上載數量 作品上載數量

5

Advanced II 作品上載數量

8

考評局約於考試舉行前兩星期以電郵發送准考證及其他有關考試的資料予申請人,考生須自行列印准考證及攜帶准考證至考場作身份確認之用。若在考試前一星期仍未收到准考證,請盡快與考評局聯絡。

繪畫評核及筆試評核於2025年12月14日舉行,考試一般設在考評局新蒲崗辦事處或學校禮堂/課室舉行,確實的考試地點將於准考證內公布。

考試成績將於考試後兩個月內公布,考試證書將於成績公布後兩個月後寄出。有關郵寄證書安排屆時將在此考試網站www.svaexam.org 公布。

Swiss Visual Arts Grading Examination 2025 registration

The examination is presented by SMS Schweizer Malschule and Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA), please refer to more details: www.svaexams.org and HKEAA website

Online registration

please visit www.svaexam.org



Registration period 2025.9.1 - 2025.9.30

In-person registration

Bring a copy of the candidate's ID card, the examination fee and the completed examination form to "3/F, 545 Nathan Road, Yau Ma Tei, KLN, HK" in the office hours (Mon to Sat11:00-20:00).

the exam form could be downloaded in www.svaexam.org

Registration period 2025.9.15 - 2025.9.30

Mail registration

Candidates should send a copy of the ID card and the completed examination form. The examination fee should be paid in the form of a check (check payable to: Hong Kong Teaching Resource Center) and mailed to "3/F, 545 Nathan Road, Yau Ma Tei, KLN, HK"

the exam form could be downloaded in www.svaexam.org

Registration period 2025.9.1 - 2025.9.30

8

Portfolio Assignment

The examination is comprised of 3 parts: painting evaluation, written evaluation, and portfolio evaluation

After applying for the exam, all candidates have an account on the exam website

Candidates are required to upload the portfolio on the examination website from 1 Nov to 30 Nov. For more details, please refer to www.svaexam.org

Elementary I Intermediate I Advanced I **Premier** 8 3 5 Elementary II Intermediate II Advanced II 3 8 5

Number of works uploaded

The Admission Ticket will be issued to applicants two weeks before the examination date by email and the links to download notes and regulations regarding the examination will also be provided. Candidates are required to bring along a printed copy of the Admission Ticket to the examination venue for identification verification. If applicants have not received the Admission Tickets a week before the examination date, they should contact the HKEAA immediately.

Painting evaluation and Written evaluation will be held in 14 Dec 2025. Examination will be held in the HKEAA San Po Kong Assessment Centre or school hall/classroom. The Admission Ticket will include the details of the examination venue.

Examination result will be issued within two months after the examination. Examination certificate will be sent by post two months after the issue of examination result. Notices regarding the mailing of certificates will be posted on this webpage.